
Ανακοίνωση για την κινητοποίηση του κλάδου των 

Φυσικοθεραπευτών Δημόσιου τομέα την Πέμπτη 22 Οκτωβρίου 2015 

 

Πραγματοποιήθηκε με απόλυτη επιτυχία 

η κινητοποίηση του κλάδου στις Δημόσιες 

Δομές Υγείας. 

 

Η συμμετοχή των συναδέλφων στην 

24ωρη πανελλαδική απεργία, προσέγγισε 

το 100%, αφού όλοι οι φυσικοθεραπευτές 

που στελεχώνουν  Νοσοκομεία, ΠΕ.ΔΥ., 

ΚΑΠΗ, Μονάδες Πρόνοιας κ.α., 

ανταποκρίθηκαν μαζικά στο κάλεσμα του 

Π.Σ.Φ. 

Παρά τις ιδιαίτερα αντίξοες καιρικές 

συνθήκες, ικανός αριθμός συναδέλφων 

συγκεντρώθηκε μπροστά στο Υπουργείο 

Υγείας και παρέμεινε έως την 

προσέλευση του Υπουργού Υγείας από το 

Υπουργικό Συμβούλιο.  

Στην συγκέντρωση παραβρέθηκε και 

εξέφρασε τον χαιρετισμό και τη στήριξή 

του ο Ευρωβουλευτής του ΚΚΕ κ. 

Παπαδάκης. 

 



 

 

Στη συνάντηση που ακολούθησε με τον 

Υπουργό Υγείας κ. Ανδρέα Ξανθό και τον 

Αν. Υπουργό Υγείας κ. Παύλο Πολάκη, με 

την παρουσία αντιπροσωπείας της Ε.Ε. 

της ΠΟΕΔΗΝ, συμμετείχαν εκ μέρους του 

Κ.Δ.Σ., ο Πρόεδρος του Π.Σ.Φ Πέτρος 

Λυμπερίδης, ο Β΄ Αντιπρόεδρος Ιωάννης 

Μαρμαράς, ο Γενικός Γραμματέας 

Ευάγγελος Τριγώνης, ο Ταμίας 

Ελευθέριος Μπουρνουσούζης και το 

μέλος Ανδρέας Καραβίδας, καθώς και ο 

Πρόεδρος του Π.Τ. Αττικής  Τρύφωνας 

Παπαγέωργας. 

 

 

Παρουσιάστηκε το σύνολο των θεμάτων 

που αποτέλεσαν την αιχμή των 

αιτημάτων της απεργιακής 

κινητοποίησης, αλλά και των γενικότερων 

θεμάτων που απασχολούν και τους 

εργαστηριούχους φυσικοθεραπευτές, 

όσο και τα ζητήματα λειτουργίας του 

Π.Σ.Φ.-ΝΠΔΔ. 

 

 

Ο Υπουργός Υγείας κ. Ανδρέας Ξανθός  

και ο Αν. Υπουργός Υγείας κ. Παύλος 

Πολάκης, εξέφρασαν την πλήρη 

κατανόηση και υποστήριξη στο σύνολο 

των ζητημάτων που τέθηκαν, ως εξής: 

1. Για το αίτημα της χορήγησης του 

επιδόματος ανθυγιεινής 

εργασίας, ο Υπουργός ανέλαβε τη 

δέσμευση σχετικής εισήγησης στο 

Υπουργείο Οικονομικών, αλλά και 

στη φάση διαμόρφωσης του νέου 

ενιαίου μισθολογίου.  

 

2. Έγινε πλήρως κατανοητό το 

αίτημα αναμόρφωσης των 

Οργανισμών των Νοσοκομείων 

και το αίτημα δημιουργίας 

Διατομεακού Τμήματος 

Φυσικοθεραπείας. Θα γίνει 

προσπάθεια από το Υπουργείο 

Υγείας, προώθησης σχετικής 

νομοθετικής τροπολογίας, αφού 

σταθμιστούν και οι αντίστοιχες 

προτάσεις που έχουν ζητηθεί από 

τις ΥΠΕ. 

 



3. Για το θέμα της πρόσληψης 

Φυσικοθεραπευτών στις 

δημόσιες δομές (Νοσοκομεία, 

ΚΑΦΚΑ, κ.α.) μας ενημέρωσαν ότι 

στην επόμενη προκήρυξη θα 

εξεταστεί το αίτημα της έλλειψης 

προσωπικού φυσικοθεραπευτών.   

4. Για το γενικότερο θέμα του 

νομικού πλαισίου της 

αξιολόγησης των υπαλλήλων του 

Δημοσίου και της δικαιότερης 

εφαρμογής αυτού, εξέφρασαν τη 

θέση διαμόρφωσης ενός δίκαιου 

και διαφανούς πλαισίου 

αξιολόγησης του προσωπικού και 

των δομών του δημοσίου, που θα 

τεθεί σύντομα σε δημόσια 

διαβούλευση.  

 

5. Διαχρονικά θεσμικά θέματα που 

αφορούν την αναβάθμιση του 

ρόλου του Π.Σ.Φ  μέσα από μια 

σειρά πρωτοβουλιών που στόχο 

θα έχουν την ανάδειξη του ρόλου 

του Φυσικοθεραπευτή στο 

Δημόσιο σύστημα Υγείας. Έγινε 

συζήτηση για τις προθέσεις του 

Υπουργείου Υγείας ως προς την 

ενίσχυση των δομών του 

δημοσίου συστήματος υγείας. 

 

 

 

Σε πλήρες πνεύμα αλληλοκατανόησης, 

εκφράστηκε ότι θα καταβληθεί κάθε 

προσπάθεια εκατέρωθεν για την 

προώθηση των ζητημάτων στην 

κατεύθυνση τόσο της αναμόρφωσης των 

δημόσιων δομών, όσο και της 

προστασίας των μικρών παρόχων υγείας 

στον ιδιωτικό τομέα.  

 

Ο Π.Σ.Φ δηλώνει ότι τα μέλη του 

βρίσκονται σε αγωνιστική ετοιμότητα και 

οργανωτική ανασύνταξη για την 

προάσπιση των συμφερόντων του 

κλάδου. 

 

Θα παρακολουθεί τα ζητήματα των 

συναδέλφων του Δημόσιου τομέα και θα 

αγωνιστεί για την πλήρη δικαίωση, καλεί 

τα μέλη του σε συσπείρωση και μέσω της 

συμμετοχής στις σχετικές επιτροπές που 

έχουν συσταθεί στον Π.Σ.Φ. 


